

尊敬的客戶：

有關：《客戶帳戶之條款及細則》修訂通知

多謝 閣下選用廣發証券(香港)經紀有限公司 (以下簡稱「本公司」)之帳戶服務。

敬請注意，本公司修訂版之《客戶帳戶之條款及細則》將於 2022 年 3 月 17 日生效，敬請客戶留意以下主要修訂部分，包括但不限於：

附表三 - 交易風險披露聲明新增之第 14 段落 交易特殊目的收購公司股份及特殊目的收購公司權證的風險

如欲了解詳情，請到以下鏈結下載修訂版《客戶帳戶之條款及細則》。

https://gfse.gfgroup.com.hk/table_person

敬請注意，倘閣下於上述修訂生效日或其後繼續使用及/或持有帳戶，上述修訂即對閣下具有約束力。倘上述修訂不獲閣下接納，本公司將無法繼續為閣下提供服務，閣下可通知本公司終止提供予閣下的帳戶服務。

倘有任何疑問，請致電客戶服務熱線(852) 3719 1288 / (86) 40086 95575 或親臨本公司查詢。

廣發証券(香港)經紀有限公司謹啟
2022 年 3 月 17 日

此為中文譯本，如與英文版本有歧異，一概以英文版本為準。

17 March 2022

Dear Valued Customer,

Re: Notice of Amendments to "Terms and Conditions for Client's Accounts"

Thank you for choosing services of GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited ("we" or "GFSHK").

Kindly note that an amended version of "Terms and Conditions for Client's Accounts" shall come into effect on 17 March 2022 and we hereby respectfully draw your attention to the following major amendments, including but not limited to: -

Addition paragraph 14 "Risk of trading Special Purpose Acquisition Companies Shares and Special Purpose Acquisition Companies Warrants" to the Third Schedule – Risk Disclosure Statement

For more details, please download the amended version of "Terms and Conditions for Client's Accounts" by clicking on the below hyperlink.

https://gfse.gfgroup.com.hk/table_person

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use and/or retain your account(s) after the amendments are effective. If you do not accept the above amendments, we shall not be able to continue providing services to you and you can notify us for termination of the account services provided to you.

Should you have any enquiries, please call our Customer Service Hotline on (852) 3719 1288 / (86) 40086 95575 or visit our office in person.

Yours faithfully,
GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited

In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.